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Wielichowo, dnia ż4.09. 2015 roku

sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie

od dnia 21 sierpnia do 24 września 2015 roku

22,08 - uczestniczyłam w dozyŃach wiejskich w Trzcinicy zorganizowanych przęz Sołtysa,
Radę Sołecką i miejscowe Koło Gospodyń Wiejskich

23.08 -udziń w Koncercie Chóru z Wilna, który odbył się w Kościele w Wielichowie w
ramach spotkania z muzyką cerkiewną

24,08 - w związku z rozpoczęciem nowego roku szkolnego 201512016 wraz z Dyrektorem
ZEAS-u dokonałam wvytacji wszystkich jednostek oświatowych na terenie Gminy. Celem
wiz7Ąacjt było sprawdzenie przygotowania placówek do nowego roku szkolnego
- tego samego dnia spotkałam się zcńonkami obwodowych komisji ds. referendum -
spotkanie odbyło się w Centrum Kultury w Wielichowie
- w godzinach wieczornych wraz zp.Przewodniczącą G. Feldgebel uczestniczyłyśmy w
spotkaniu zZarządem Szkoły Społecznej w Gradowicach

25.08 -udział w komisji rekrutacyjnej na stanowisko d/s dróg i zieleni miejskiej wUrzędzie
Miejskim. Wpłynęło 12 kandydatur z tego 8 zakwalifikowało się do dalszego etapu. W
wyniku rekrutacji najvłyższąilość puŃtów otrzymał p. Dawid Michałowski

26,08 - udziń w konferencji ,,Przyszłość gospodarki odpadami w Wielkopolsce", która
odbyła się w Lesznie

27.08 - spotkanie z Wicemarszałkiem Województwa Wielkopolskiego p. Wojciechem
Jankowiakiem w sprawie remontu drogi nr 312 orazbieżących spraw Gminy

28.08 -udział w,,Pozegnaniu lata", które odbyło się na stadionie w Wielichowie

31.08 - spotkanie z ratownikami medycznymi pracującymi na terenie Gminy w sprawie
do fi nansow anta zadaszenia do karetki po gotowi a
- udział w uroczystości nadania stopnia awansów zawodowychnauczycielom oraz
powierzenia obowiązków Dyrektora Szkoły Podstawowej w Wilkowie Polskim oraz
Przedszkola w Śniatach. Spotkanie odbyło się w Urzędzie Miasta i Gminy

01.09 -udział w uroczystościach rozpoczęcia nowego roku szkolnego 20I5l2016 w Szkole
Podstawowej w Łubnicy, w Zespole Szkół w Wielichowięwrazzp.Przewodniczącą Rady
Miejskiej, w Gradowicach Gminę reprezentowała Zastępca Burmistrza p. Ewa Kasperska
wraz z p, Przewodnlazącą G. Feldgebel
- w tym samym dniu wraz zp.Przewodniczącą G. Feldgebel i Zastępcą Burmistrza
p, E. Kasperską wzięłam udział w uroczystościach upamiętniających wybuch II wojny
światowej

02.09 - odbyłam spotkanie w sprawie ostatecznej wersji ,,Strategii Rozwoju Gminy" oraz
,,Raportu o Stanie Gminy" z wykonawcami dokumentów



- w tym samym dniu wraz zp.Przewodniczącą G. Feldgebel uczestniczyłamw zebraniu
wiejskim w Augustowie. Głownym celem spotkania było ustalenie zadańdo realizacji w 2016
roku z funduszu sołeckiego

03.09 -udziń w zebraniu wiejskim w Zieminie wraz zp. PrzewodniczącąRady Miejskiej

04.09 - udział w konferencji ,,Prawa i obowiązki CzłoŃów Zarządu oraz Zgromadzenia
Wspólników Spółki Komunalnej"
- sPotkanie zharcerzami w sprawie uroczystego przekazania,,Harcówki pod Bocianem" w
Reńsku

06.09 -wrazzp.Przewo.dniczącą G. Feldgebel uczestniczyłamw Jubileuszu 50-1ecia Koła
Gospodyń Wiejskich w Sniatach

07.09 - uczestniczyłam w akcji ,,Narodowe go czytania,,Lalki" B. Prusa, które odbyło się w
Bibliotece w Wielichowie z udziałem młodzieży z Gimnazjum.
- w tym samym dniu odwiedziłamp. Teresę Firlej z Augustowa, która obchodziła 90 urodziny
- spotkałam się również zPrzewodniczącąZarząduZwiązkuMiędzygminnego SELEKT w
sprawie nowego ogrodzenia punktu Pszok

08.09 - spotkanie w terenie, w Wilkowie Polskim z DyrektoremPZD w sprawie budowy
chodnika przy ul. Przemysłowej w Wilkowie Polskim - ustalono przebieg t zasady likwidacji
kolizji
- w tYm samym dniu, w godzinach popołudniolvych uczestniczyłam w debacie społecznej na
temat bezpieczeństwa na terenie powiatu z udzińem Wicewoj ew ody, Zastępcy Komendanta
Komendy Wojewódzkiej w Poznaniu oraz grodziskiej policji, po debacie odbyło się spotkanie
zmłodziężąz grupy PAT, w której dziŃająuczniowie naszych szkół. Debata i spotkanie
odbyły się w Grodzisku Wlkp.
- w godzinach wieczomych uczestniczyłamw uroczystościach 50-1ecia Koła Gospodyń w
wielichowie, które odbyło się w Restauracji MDs w wielichowie

09.09 - spotkałam się z Dyrektorem i pracownikami Urzędu Marszałkowskiego
Departamentu Ochrony Srodowiska w sprawie rekultywacji składowisk w Łubnicy i Sniatach
- w tym samym dniu uczestntczyłamw zebraniu wiejskim w Śniatach

10.09 -udział w zebraniu wiejskim w Reńsku

12.09 - na Zaproszenie Burmistrza Grodziska Wlkp. uczestniczyłam w uroczystym otwarciu
,,Piwobrania"
- w tYm samym dniu wraz zp, PruewodniczącąG. Feldgebel uczestniczyłamw dozynkach
wiejskich w Zielęcinie

13.09 - wTaZ z p. Przewodniczącą Rady Miejskiej brałam udział w Powiatowych Zawod,ach
Strażackich, które odbyły się na Stadionie w Kamieńcu

14.09 -wTaz zp.Przewodntczącąudział w zebraniu wiejskim w Trzcinicy

15.09 - udział w zebraniu wiejskim w Zielęcinie



16.09 - spotkanie z projektantem Zespołu Szkół w Wielichowie w celu ustaleniarozwiązń
technicznych dotyczących łączników
- udziŃ w zebraniu wiejskim w Łubnicy

17.09 -udziŃw Komisji wspólnej Rady Miejskiej Wielichowa
- spotkanie zmięszkńcami Proch -zebrante wiejskie

18.09 -udział w Radzie Nadzorczej Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej
Sp. z o.o.
- na zaproszenie Burmistrza Rakoniewicudziń w uroczystym otwarciu Ratusza w
Rostarzewie
- spotkanie z Wicemarszałkiem Wojewódźwa p. Wojciechem Jankowiakiem - wizytana
MOTO STACJI orazwizja lokalna drogi nr 312
- zebranie wiejskie w Piotrowie Wielkim

19.09 -udział w biegach przełajowych im. Fr. Ratajczaka w Szkole Podstawowej w
wilkowie polskim

20.09- udział w obchodach 115-1ecia Śmigielskiej Kolejki Wąskotorowej

21.09 - spotkanie z Dyrektorem WZDW oddział w Nowym Tomyślu w sprawie remontu
chodnika przy ul. Szkolnej i Świerczewskiego w Wielichowie
- zebranie wiejskie w Celinkach

22.09 - spotkanie z projektantem w sprawie rekultywacji wysypiska w Łubnicy i w Śniatach
- udział w meczu dzieci do lat 10 Pieczarka Wielichowo-UKS Grodzisk Wlkp., który odbył
się na stadionie w Wielichowie
- spotkanie z dr,łżynami OSP Śniaty, które zajęły I miejsce w Powiatolvych Zawodach
strażackich w kamieńcu
- zebranie wiejskie w Wilkowie Polskim

23,09 -udział w zebraniu wiejskim w Dębsku
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